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Tekening gemeente De Ronde Venen

De tennisverenigingen kunnen nu 
samengaan en de woningen kunnen 
gebouwd worden op de grond die 
vrijkomt. De gemeenteraad heeft ook 
bestemmingsplan ´De Meijert Noord 
& Zuid’ vastgesteld.
De Meijert is een project waarbij alles 
samenkomt: park De Meijert blijft 
behouden, de tennisverenigingen 
kunnen weer jaren vooruit met het 
heringerichte sportpark, de overkap-
ping zorgt voor minder overlast voor 

omwonenden en er komen de 
broodnodige extra woningen in 
Mijdrecht. Een mooi project op een 
bijzondere locatie.

Tennis
Wethouder Maarten van der Greft 
(Sport): “Het is belangrijk voor onze 
inwoners dat deze sportlocatie een 
boost krijgt met de twee extra 
tennisbanen, drie padelbanen, een 
jeu de boulesbaan en de geluids-

overkapping. Vele mensen zullen er 
weer jaren fijn kunnen sporten. We 
gaan naar verwachting in het najaar 
beginnen met de eerste voorberei-
dende werkzaamheden, zoals het 
slopen van de bestaande hal. Vanaf 
het najaar 2024 tot en met het voor-
jaar van 2025 worden dan de nieuwe 
banen en de overkapping aangelegd. 
Dat is zo veel mogelijk tijdens het 
winterseizoen van de tennisvereni-
ging zodat de spelers er zo min 
mogelijk last van hebben. De grond 
onder Tennisvereniging Mijdrecht 
komt vervolgens vrij voor 
woningbouw.”

Mijdrecht - De gemeenteraad heeft het budget dat nodig is voor de 
aanpassingen van het sportpark en het bouwrijp maken van de grond 
van project De Meijert goedgekeurd. 

Bouw eerste fase De Meijert kan beginnen, 
gemeenteraad keurt plannen goed

Woningen
Wethouder Huib Zevenhuizen 
(Wonen): “We willen woningzoe-
kenden uit onze gemeente zo snel 
mogelijk aan een geschikt huis 
helpen. Daarom is De Meijert ook zo 
belangrijk. Als het hele project klaar 
is, zijn er 90 sociale huurapparte-
menten, 16 vrijesectorkoopwoningen, 
54 zorg- en aanleunappartementen, 
42 vrije sector koop- of middeldure 
huurwoningen en een gezondheids-
centrum gerealiseerd. Dat is echt een 
groot aantal woningen en voor ieder 
wat wils. We bouwen voor starters, 
senioren en voor mensen met een 
zorgbehoefte. Zodra het terrein van 
Tennisvereniging Mijdrecht vrijkomt, 
kan gestart worden met de bouw van 
de eerste woningen. Daar komen dan 
8 vrijesectorwoningen, en 90 sociale 
huurappartementen.

Samenwerking met veel partijen
Het project heeft verschillende 

grondeigenaren, zoals Bolton 
Ontwikkeling van het voormalig 
partycentrum, De Vries en Verburg/
Burgland Real Estate van de grond 
waarop de tennishal op gevestigd is 
en de gemeente die eigenaar is van 
de grond waarop Tennisvereniging 
Mijdrecht gevestigd is. Cazas Wonen 
gaat de 90 sociale huurwoningen 
beheren. Met de klankbordgroep uit 
de buurt en de tennisverenigingen is 
veelvuldig en constructief overleg 
geweest. De beide verenigingen 
doorlopen nu intern de vereiste 
toestemmingsprocedures via extra 
Algemene Vergaderingen.

Voormalig partycentrum
Voor de bouw van de woningen op 
het terrein van het partycentrum 
wordt een apart bestemmingsplan 
vastgesteld door de gemeenteraad. 
Het is het plan om die eind 2024 aan 
de raad ter vaststelling aan te 
bieden. 

Vinkeveen - Het vervangen van de 
brug in Demmerik is begonnen. 
Dinsdag 2 juli is de eerste paal 
geslagen voor de nieuwe brug. De 
werkzaamheden duren tot begin 
september. Aansluitend vindt er 
groot onderhoud plaats aan de weg 
Demmerik en wordt deze ingericht 
als een 30 km zone. De bloembakken 
die bij wijze van proef op Demmerik 
zijn geplaatst worden weer verwij-
derd. Het effect van bloembakken op 
de snelheid van het verkeer is gering 
en inwoners geven in een enquête 
duidelijk aan dat de bloembakken 
mogen worden verwijderd. 

Bewonersraad
Tijdens een bewonersavond op 2 juli 
zijn bewoners over de uitslag van de 
enquête en het besluit om de bloem-
bakken te verwijderen geïnformeerd. 

Ook werd bewoners bijgepraat over 
de werkzaamheden, het groot onder-
houd aan de weg en over hoe het 
verkeer tijdens de jaarmarkt op 
woensdag 17 juli op een veilige 
manier langs de jaarmarkt wordt 
geleid. De opzet van de avond was 
gewijzigd naar een inloopavond om 
bezoekers in staat te stellen de voet-
balwedstrijd Nederland-Roemenië te 
kunnen volgen.

Ervaringen met bloembakken in 
kaart gebracht 
In mei zijn op verzoek van bewoners 
bij wijze van proef 6 bloembakken 
op Demmerik geplaatst omdat 
bewoners vinden dat er te hard 
wordt gereden. Afgesproken is toen 
dat het effect op de snelheid zou 
worden gemeten, dat verkeersdes-
kundigen op verschillende tijd-

Eerste paal geslagen voor 
nieuwe brug in Demmerik 

stippen zouden kijken hoe het 
verkeer reageert op de bloembakken 
en dat door middel van een enquête 
bewoners zou worden gevraagd hoe 
zij er tegenaan kijken. Op basis 
daarvan zou worden besloten of de 
bloembakken een definitieve plek op 
de weg zouden krijgen. Uit de 
metingen blijkt dat het effect op de 
snelheid gering is en uit waarne-
mingen komt naar voren dat alleen 
als er tegemoetkomend verkeer is de 
snelheid vermindert. In de enquête 
antwoordt 72 procent van de onder-
vraagden met ‘nee’ op de vraag of de 
bloembakken moeten blijven staan.

Veilige verkeerssituatie
Wethouder Anja Vijselaar (Verkeer): 
,,Op basis hiervan hebben we 
besloten de bloembakken weg te 
halen. Met het groot onderhoud 
wordt de weg ook opnieuw inge-
richt. In het midden van de weg 
komen vlakken in een beige kleur. 
Deze worden regelmatig onder-
broken zodat je niet naar een lange 

strook asfalt kijkt, maar naar afwisse-
lende vlakken. De ervaringen 
hiermee op andere plekken zijn posi-
tief, het verkeer gaat daardoor lang-
zamer rijden. Gecombineerd met de 

drempels en andere verhogingen in 
de weg, zal dit leiden tot lagere snel-
heden en een veiliger verkeerssitu-
atie voor zowel voetgangers, fietsers 
auto’s.’’

Het werk aan de nieuwe brug is in volle gang. Als dit begin september is afgerond, 
vindt er aansluitend groot onderhoud aan Demmerik plaats.  
Foto gemeente De Ronde Venen.
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Herkansing voor de  
Toverfoto van de maand juni
Bij de prijsvraag van de toverfoto 
van de maand juni op de IVI-
pagina is per abuis een onjuist 
e-mail adres was vermeld. Daar-
voor de excuses van de IVI-
redactie en daarom plaatsen wij 
nogmaals de foto en krijgen de 
lezers opnieuw de kans om het 
antwoord in te sturen en mee te 
dingen naar de maandprijs en 
dat is een heerlijke IVI-taart. Weet 
u wat onze fotograaf Wilco de 
Vries met zijn toverbol heeft 
gefotografeerd en waar deze foto 
is gemaakt? De vraag aan u als 
lezer is dus: wat zien we op de toverfoto en waar is deze foto gemaakt? 
U mag uw antwoord sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl

N.B. Misschien had u het antwoord al gestuurd en is deze niet aange-
komen door de vermelding van het foute e-mailadres. Dus stuurt u uw 
antwoord voor de zekerheid dan nog een keer in. 

COLUMN

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling de Ronde Venen & Uithoorn. 
IVN richt zich op natuureducatie. Voor meer informatie kijk op onze 
website www.ivn-drvu.nl.

Ineke Bams, IVN-natuurgids

Als er een diergroep is waarvoor 
geldt ‘onbekend maakt onbemind’, 
zijn dat de insecten wel. De meeste 
mensen vinden vlinders en 
hommels nog wel leuk. Maar 
wespen... Hierbij denken we al 
gauw aan die opdringerige ‘limonadewespen’ die in de nazomer in je bier-
flesje of op je ijsje gaan zitten. En die ook nog eens gemeen kunnen 
steken met hun angel. Maar wist je dat er in ons land meer dan vijfduizend 
soorten wespen voorkomen? En dat je voor de meeste helemaal niet bang 
hoeft te zijn? Wespen zijn verwant aan bijen en mieren. Kenmerkend is de 
wespentaille. Slechts een paar soorten leven in kolonies (wespennesten) in 
de buurt van mensen. Het zijn deze soorten die de wespen hun slechte 
naam bezorgen. Veruit de meeste wespensoorten leven solitair. Je hebt ze 
in allerlei kleuren en maten. Onder wespen heb je rovers, bloembestuivers, 
planteneters, opruimers en parasieten. Parasitaire wespen worden ook wel 
sluipwespen genoemd. Daarvan zijn in ons land ruim vierduizend soorten 
bekend zoals de schildwesp op de foto. Opvallend bij sluipwespen zijn de 
lange voelsprieten en bij vrouwtjes de lange spriet aan het achterlijf. Die 
lange spriet is de legboor waarmee een sluipwesp haar eitjes legt. Dat 
doet ze in of bij larven of poppen van andere insecten. Elke soort sluip-
wesp heeft zijn eigen soort gastheer. Als de eitjes uitkomen, eten de larfjes 
hun gastheer op. Die zal dat uiteindelijk niet overleven. Dat klinkt gruwe-
lijk, maar net zoals alle andere dieren hebben sluipwespen hun rol in de 
natuur. Ze voorkomen dat er plagen optreden van bijvoorbeeld bladluizen 
of witte vliegen. Daarom worden ze als biologische bestrijders ingezet in 
de land- en tuinbouw. Uiteraard parasiteren sluipwespen niet alleen op 
insecten die wij schadelijk vinden. Er zijn bijvoorbeeld soorten die parasi-
teren op de larven van wilde bijen. Bij bijen- en insectenhotels zijn dan 
ook vaak sluipwespen te vinden. Ik heb gezien hoe vrouwtjes met hun 
lange voelsprieten dood hout aftasten en zo trillingen opvangen van een 
larve. Dan weten ze precies waar ze hun legboor in het hout moeten 
steken. Die legboor is uitschuifbaar en wendbaar. Op dat principe zijn 
stuurbare naalden voor medische toepassingen gebaseerd. Fascinerende 
beestjes dus. Omdat veel mensen weinig over wespen weten en ze vaak 
onnodig doodmeppen, is 2024 uitgeroepen tot het Jaar van de Wesp, met 
allerlei activiteiten (even googlen om ze te vinden).

Vakantie Bijbel Week
Vinkeveen/Wilnis - ‘Wegwijs’ is het 
thema van de Vakantie Bijbel Week 
(VBW) in Vinkeveen en Wilnis dit jaar. 
Elk kind is welkom en mag zich 
tijdens de VBW gezien voelen! Voor 
de basisschoolkinderen (t/m groep 8) 
is er elke dag een Bijbelverhaal, er 
wordt gezongen, geknutseld, 
gesport, er is kindertheater en we 
eten zelf met elkaar in de tent. Voor 
tieners en jongeren is er een apart en 
uitdagend programma in de 
avonden. Zelfs voor volwassen zijn er 
verschillende leuke activiteiten in de 
tent te beleven. Dus kom vooral een 
keer langs om er iets van mee te 
maken. De tent in Vinkeveen staat op 
het schoolplein van ‘De Schakel’. De 
tent in Wilnis in het Speelwoud 
(naast de brandweerkazerne). Een 
flyer met informatie is in beide 
dorpen huis-aan-huis verspreid maar 
het volledige programma is ook te 
vinden op de websites 
www.hervormdvinkeveen.nl en 
www.hervormdwilnis.nl. 

De Ronde Venen - Op donderdag 4 
juli stond er voor de gasten van 
Zonnebloemafdeling Wilnis/de Hoef 
een rondvaart op de Vinkeveense 
Plassen op het programma. Wat 
zouden de weergoden gaan doen? 
Toen we arriveerden scheen het 
zonnetje en stond er ‘n lekker windje. 
Iets te koud voor op het bovendek. 
Eenmaal aan boord kregen de gasten 
en vrijwilligers een heerlijk kopje 
koffie met appeltaart. Er werd druk 

bijgekletst door iedereen, dan vliegt 
de tijd. Ook kwam schipper Klink-
hamer enkele keren naar beneden om 
wat leuke wetenswaardigheden te 
vertellen. Het was een mooie tocht 
langs Botshol en over beide Plassen. 
Wat een prachtig concept is dit: varen, 
eten, drinken, kletsen, genieten, een 
schot in de roos! Aan het eind van de 
rondvaart ging iedereen voldaan 
huiswaarts. We hadden met z’n allen 
een prachtige middag!

Zomeruitje Zonnebloem
Foto: aangeleverd.

Vinkeveen - Maandagochtend 15 juli 
a.s. is er in Sociaal Cultureel Centrum 
de Boei, Kerklaan 32 te Vinkeveen 
van 09.30 tot 12.00 uur weer het 
Repair Café. Huishoudelijke spullen 
repareren zit bij veel mensen niet 
meer in het systeem. Reparatiekennis 
verdwijnt snel. Dat is een bedreiging 
voor een duurzame toekomst en 
voor de circulaire economie, waarin 
grondstoffen telkens opnieuw 
kunnen worden gebruikt. Bij het 
Repair Cafe van Tympaan De Baat zijn 
vrijwilligers aanwezig die uw kapotte 
spullen of kleding gratis voor u repa-

reren en weer een nieuw leven 
geven. Bij het Repair Café kunt u 
terecht voor allerlei reparaties zoals 
kleding, (kleine) elektrische appa-
raten, computerapparatuur, stoelen 
en krukjes, houten speelgoed, porse-
lein, aardewerk of wat u verder thuis 
tegenkomt dat kapot is en u eigenlijk 
nog graag gerepareerd zou willen 
hebben. Kom maandagochtend 15 
juli a.s. in de Boei ook eens proberen, 
de koffie staat klaar. Verder zijn de 
Repair Café’s in Vinkeveen open op 
maandagochtend 26 augustus, 16 
september en 21 oktober a.s.

Maandagochtend Repair Café

Regio - Huisvrouwenkoor “De Dekselse 
Meiden” is een gezellige diversiteit van 
dames die graag uit volle borst zingen 
in buurthuizen, Seniorenverenigingen, 
privéfeesten, Zorgcentra en (bijna) alles 
wat op hun pad komt. Het koor staat 
onder leiding van de vrolijke noot 
Louise Prins, die het koor muzikaal 
begeleid met haar accordeon. De start 
van dit jaarlijkse uitje van “De Dekselse 
Meiden” begon met een puzzelfiets-
tocht met als eindpunt Buurderij van 
Dam in Wilnis. Daar aangekomen stond 
een heerlijke broodmaaltijd klaar die 
was verzorgd door twee Dekselse 
Meiden. Buurderij van Dam in Wilnis is 
een prachtige locatie waar mensen 
met een beperking werkzaam zijn. 
Christel is de drijvende kracht achter 

dit project. Op deze unieke locatie 
hebben “De Dekselse Meiden” elkaar in 
opdracht moeten portretteren wat de 
nodige hilariteit teweegbracht. Na 
afloop hebben “De Dekselse Meiden” 
een mini optreden gegeven met als 
hoogtepunt het nummer de Engelbe-
waarder. Daarbij ging iedereen uit zijn 
bol. Tevens is er een donatie gedaan in 
de fooienpot van de cliënten voor de 
gastvrijheid. Het was een geslaagde 
middag en de weergoden werkten 
mee. Na afloop gingen “De Dekselse 
Meiden” op de fiets/auto richting 
Bowlingbaan te Mijdrecht om hun jaar-
lijks uitje te beëindigen met een 
bowlingwedstrijd en een etentje. Er 
kan worden teruggekeken op een zeer 
geslaagde dag.

Jaarlijks kooruitje van  
‘De Dekselse Meiden’

De ene wesp is de 
andere niet

2 inderegio.nl • 10 juli 2024NIEUWS



De Ronde Venen - Op donderdag 4 
juli besprak de gemeenteraad de 
uitgangspunten voor de gemeente-
lijke begroting van 2025. Door 
kortingen op de bijdrage aan 
gemeenten vanuit het Rijk en stij-
gende kosten voor de jeugdzorg 
moet de gemeente de broekriem 
aanhalen en onder andere bezui-
nigen. PvdA/GroenLinks stelde voor 
om de bezuiniging op de bijzondere 
bijstand en inkomensondersteuning 
te schrappen, maar helaas steunde 
geen enkele andere fractie in de 
gemeenteraad dat voorstel.
Fractievoorzitter Pieter Kroon: “De 
gemeente staat voor grote financiële 
uitdagingen en dan is het goed om 
kritisch te kijken naar de uitgaven en 
waar mogelijk te bezuinigen, maar 
niet op de inwoners met de laagste 
inkomens. Door deze bezuinigingen 
kunnen minder mensen met een laag 
inkomen een beroep doen op de 
bijzondere bijstand en inkomenson-
dersteuning als dat nodig is. Het is 
teleurstellend dat alle fracties in de 
gemeenteraad, behalve PvdA/Groen-
Links, ervoor kiezen om juist hierop 
te bezuinigen.”

Niet bezuinigen op de laagste 
inkomens
Het college van burgemeester en 
wethouders stelde de gemeenteraad 
voor om voor 2025 de ambities bij te 
stellen, bezuinigingen door te voeren 
en de onroerendzaakbelasting (OZB) 
te verhogen. En op die manier de pijn 
zoveel mogelijk te verdelen. Daarmee 
stelde het college nog niet voor om 
op voorzieningen of belangrijke 
investeringen te bezuinigen, maar 
wel op ondersteuning voor inwoners 

met de laagste inkomens. PvdA/
GroenLinks heeft in de gemeente-
raad aangegeven dat het goed is om 
kritisch naar de uitgaven te kijken, 
maar wel belangrijke investeringen in 
onder andere wegen, groen en 
scholen te blijven doen, voorzie-
ningen zoals dorpshuizen, zwem-
baden en de Bibliotheek niet weg te 
bezuinigen en bezuinigingen niet 
terecht te laten komen bij de minst 
draagkrachtige inwoners. En waar 
verder bezuinigen niet mogelijk is, de 
OZB te verhogen. 

Laagste OZB
De Ronde Venen hoort namelijk bij 
de gemeenten in de provincie 
Utrecht met de laagste OZB en een 
verhoging van 1 miljoen euro kost 
een inwoner met een huis van 
600.000 euro zo’n 3 euro per maand 
extra. Dat is voor het doen van inves-
teringen, behoud van voorzieningen 
en het ontzien van de laagste inko-
mens wat PvdA/GroenLinks betreft 
van inwoners te vragen. En ook na 
verhoging met 1 miljoen euro heeft 
De Ronde Venen één van de laagste 
OZB-tarieven in de provincie Utrecht. 
De gemeente heeft te lang voor een 
dubbeltje op de eerste rang willen 
zitten. Dat was én is niet houdbaar. 
PvdA/GroenLinks stelde voor om de 
bezuiniging op de bijzondere 
bijstand en inkomensondersteuning 
te schrappen. Nu is het zo dat inwo-
ners met een inkomen tot 120% van 
het minimuminkomen in aanmerking 
komen voor bijzondere bijstand en 
per 1 januari 2025 zou dat ook het 
geval zijn voor inkomensondersteu-
ning. Met deze bezuiniging wordt 
dat per 1 januari 2025 voor beide 

Gemeenteraad besluit te 
bezuinigen op de laagste inkomens

Pieter Kroon: “Het is onbegrijpelijk dat 
deze bezuinigingen niet geschrapt 
zijn en onze voorstellen van geen 
enkele andere fractie steun hebben 
gekregen.

regelingen 110% van het minimum-
inkomen. Daarmee komt een deel 
van de inwoners niet (meer) in 
aanmerking.
Hoewel andere fracties aangaven 
eigenlijk ook niet op de laagste inko-
mens te willen bezuinigen, was 
verhoging van de OZB om dat te 
regelen voor hen onbespreekbaar en 
werden er door hen ook geen alter-
natieve dekkingen aangedragen. Dat 
terwijl het terugdraaien van deze 
twee bezuinigingen een verhoging 
van de OZB van slechts 50 eurocent 
per maand voor een inwoner met 
een woning van 600.000 euro bete-
kent. Pieter Kroon: “Het is onbegrijpe-
lijk dat deze bezuinigingen niet 
geschrapt zijn en onze voorstellen 
van geen enkele andere fractie steun 
hebben gekregen. Er is later dit jaar 
echter een herkansing als de defini-
tieve begroting bij de raad voor komt 
te liggen. We hopen dan alsnog deze 
bezuinigingen van tafel te kunnen 
krijgen!”

Foto: aangeleverd.

Vinkeveen - Oude tijden herleven 
in het Spoorhuis Vinkeveen 
zaterdag 14 september met de Jan 
en Alie Stoof Rommelmarkt. Jan en 
Alie hebben in de 40 jaar dat zij er 
woonden geschiedenis geschreven, 
onder meer met een maandelijkse 
rommelmarkt op zaterdag Dat 
wordt dit jaar gevierd op Open 
Monumentendag met de rommel-
markt, experts in de wachtkamer 
die je mooie spullen taxeren en 
heerlijk STOOF-vlees van Bob en 
Paulette van der Spruijt van hun 
BBQ-trein.

Het programma:
- Verkoop je eigen spullen door een 

kraam te huren voor euro 25 of euro 
50 per dag. Meer info: stuur een 
mail naar info@hetspoorhuis.nl. Er 
zijn wat voorwaarden, zoals geen 
grote meubels of andere grote 
voorwerpen en geen commerciële 
verkoop - het moet echt van de 
rommelzolder of de eigen collectie 
komen! Voor professionele hande-
laren in antiquiteiten zijn er ook 
mogelijkheden. 

- Bob en Paulette van der Spruijt 
bereiden heerlijke STOOFvlees, 

De Jan en Alie Stoof rommelmarkt verder hebben we STOOF peertjes 
en nog veel meer lekkers. 

- Historische kaarten-kenners Jaap 
van de Bovenkamp en Klaas Pater 
verkopen die dag historisch 
kaarten, ook van Vinkeveen en 
omgeving. 

- Altijd al gedacht dat die oude land-
kaart, prent, schilderij of kunstvoor-
werp een lekker appeltje voor de 
dorst kan zijn? Laat het taxeren 
door kenners Jaap van de Boven-
kamp en Klaas Pater; aan het einde 
van de dag worden de mooiste 
vondsten in de wachtkamer geveild!

Meer info www.hetspoorhuis.nl/
evenementen

Gemeente De Ronde Venen  
zit in financieel zwaar weer
De gemeenteraad heeft in de laatste vergadering voor de zomeronderbre-
king de Kadernota 2025 vastgesteld. Alleen de fracties van CDA en Lokaal 
en Fair (LEF) stemden tegen. De kadernota is een van de belangrijkste 
documenten van de gemeente. Daarin staat welke plannen er de komende 
jaren zijn en hoe die betaald worden. Het gaat dus vooral over belangrijke 
keuzes en eventuele nieuwe richtingen. In de kadernota gaat het om 
gemeentelijke beleidsdoelstellingen en daaraan gekoppelde acties en 
uitgaven. De kadernota wordt gebruikt als vertrekpunt voor het opstellen 
van programmabegroting 2025. Die programmabegroting 2025 moet eind 
van dit jaar worden vastgesteld.

OZB en ‘inflatiecorrectie’
Vooral door toedoen van de landelijke overheid zit de gemeente,  finan-
cieel gezien, in zwaar weer. Daarom heeft het college van burgemeester en 
wethouders de gemeenteraad een cocktail met drie bestandsdelen aange-
boden. Allereerst krijgen inwoners en ondernemers komend jaar te maken 
met een belastingverhoging van de onroerendezaakbelasting (OZB) van 
zo’n 12%, bovenop een al eerder aangekondigde ‘inflatiecorrectie’ door de 
landelijke overheid van 3,5 procent. Het college deed tijdens de raadsver-
gadering een doorzichtige poging die OZB verhoging voor te stellen als 
iets onbeduidends. Het zou per woning slechts gaan om enkele euro’s per 
maand.  Die ‘onbeduidende’ lastenverzwaring houdt in dat de eigen inkom-
sten van de gemeente volgend jaar stijgen met 1,5 miljoen euro. Daarvan 
gaan ondernemers in totaal bijna 800.000 euro betalen.  Voor woningen 
staat een bedrag van zo’n 540.000 op de lat.  
Het college legt de OZB-verhoging als volgt uit: ”Vanwege de onzekerheid 
over de inkomsten van het Rijk en de verdergaande keuzes die anders 
gemaakt moeten worden.“ Het college van b en w: “Op die manier blijft De 
Ronde Venen een aantrekkelijke gemeente om te wonen, werken en 
verblijven. Zonder deze extra eigen inkomsten moeten nu al onomkeer-
bare besluiten genomen worden, vooruitlopend op de extra inspanningen 
die we voor komend jaar moeten doen om de uitgaven verder omlaag te 
brengen.”

Ambitieniveaus
Naast de extra inkomsten gaat de gemeente bezuinigen op het voorzie-
ningen. Dat moet in 2025 al een besparing van 1,2 miljoen euro opleveren. 
Ruim de helft daarvan moet ingeboekt worden door het naar beneden 
bijstellen van ‘beleidsmatige ambitieniveaus’. Een belangrijke aderlating zal 
grote gevolgen hebben voor het uitvoeringsplan dat voor de Vinkeveense 
plassen gaat gelden. Daarvoor was voor de komende jaren steeds eén 
miljoen euro beschikbaar. Door de financiële ingreep blijft daar een jaarlijks 
budget van 600.000 euro van over. Ook worden de uitgaven voor goede 
omgevingsplannen verlaagd. Die worden wel gemaakt, maar in een trager 
tempo. Ook het gemeentelijk bomenbeleid verandert en dat levert 170.000 
euro op. Er blijft sprake van vervanging van bomen, maar niet langer “op 
structurele basis”. Wel geeft het college aan dat de vervanging van bomen 
plaatsvindt overeenkomstig “het reeds vastgestelde groenbeleid en de 
bestaande budgetten”.

Financiële bijstellingen
Het derde bestandsdeel van de weinig aantrekkelijke cocktail wordt 
gevormd door ‘financiële bijstellingen’ van sociale opgaven. De inkomens-
ondersteuning wordt niet van 110 procent naar 120 procent verhoogd. De 
besparing is 150.000 euro. Volgens het college: “Dit is in lijn met de 
bestaande praktijk en ligt ook in lijn met het terugbrengen van de bijzon-
dere bijstand van 120 naar 110 procent.” Ook op de eerdere banenafspraak 
wordt bezuinigd. Het gaat om 200.000 euro. Daarover schrijft het college: 
“Door dit budget niet beschikbaar te stellen, investeren we niet verder in 
het creëren van arbeidsplaatsen in het gemeentehuis voor inwoners met 
een afstand tot de arbeidsmarkt.” Wel zou blijvend voldaan worden aan de 
wettelijke taak. Het college heeft ook besloten om niet extra te investeren 
in intensieve behandelingen thuis bij inwoners die in een acute psychiatri-
sche crisis terecht komen. Zo blijft 170.000 euro in de gemeentekas. 

Keuzes en prioriteren
Het handhavingsteam van bijzondere opsporingsambtenaren (Boa’s) wordt 
niet verder uitgebreid. De korte uitleg in de Kadernota geeft stof tot 
nadenken. “Dit betekent dat we met de bestaande Boa-capaciteit keuzes 
maken en prioriteren in de werkzaamheden.” Zo houdt de gemeente 
70.000 euro in de knip. De PvdA-GroenLinks diende drie wijzigingsvoor-
stellen in om de bezuinigingen te schrappen voor de inkomensondersteu-
ning, de bijzondere bijstand en de thuisbehandeling van mensen met een 
acute psychiatrische crisis. Deze voorstellen kregen geen steun van andere 
partijen in de raad. Deels kwam dat, omdat de extra kosten betaald zouden 
moeten worden uit verdere verhoging van de onroerendezaakbelasting. 
Uiteindelijk steunde de fractie van PvdA-GroenLinks wel het raadsvoorstel 
van de hele kadernota. 

CDA en LEF
De fracties van CDA en LEF stemden tegen de voorgestelde kadernota. 
Beide fracties bleven bij hun bezwaren tegen de plannen om de OZB voor 
inwoners en ondernemers te verhogen. In plaats van die oplossing vonden 
de tegenstemmende fracties dat eerst de algemene reserves aangesproken 
moesten worden en er meer ambitie getoond zou moeten worden om 
meer te bezuinigen op te ambitieuze beleidsplannen.
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De Ronde Venen – Fractievoorzitter 
Wim Stam van CU/SGP gaf in zijn 
Algemene Beschouwingen in het 
kort aan wat zijn fractie dacht over de 
kadernota van 2025: “ Ons land staat 
aan de vooravond van een politiek 
avontuur; een kabinet met veel onze-
kerheden. Maar het is ook onzeker 
wat dit de gemeente gaat brengen. 
De beoogde kortingen lijken wat 
verzacht, maar zijn niet van de baan 
en tegelijk wil die coalitie gemeentes 
beperken in haar belastingruimte. 
Wat deze regering betekent voor het 
takenpakket is ook onduidelijk. Pas 
bij de begroting, en misschien ook 
dan nog niet, zullen we meer weten. 
Wat ons ook zorgen baart, zijn 
ontwikkelingen in de samenleving. 
De toenemende en verhardende 
polarisatie. Het gematigde midden 
heeft afgedaan, maar daardoor is 
Nederland in het verleden wel 
succesvol geweest. Het polderen is 
eeuwenlang de kracht van Nederland 
geweest. De schrikbarende toename 
van het antisemitisme is een andere 
zorg, niet voor niets heeft de Chris-
tenUnie-SGP een paar maanden 
geleden het initiatief genomen voor 
een motie hierover. 

Woningnood
De woningnood is nog niet weg, de 
prijzen stijgen nog steeds, de bouw-
volumes moeten toenemen. In onze 
gemeente staan nu gelukkig veel 
projecten in de steigers. Het wordt nu 
belangrijk om dat goed te doceren en 
spreiden in de tijd. Maar ook om nog 
een kritisch naar het bouwpro-
gramma te kijken. Tot slot baart ons 
de ontwikkeling in de jeugdzorg grote 
zorgen. Hoe is het mogelijk dat we 
volgens onderzoeken in een land 
leven met zo ongeveer de gelukkigste 
jeugd, terwijl we tegelijk zien dat een 
steeds groter deel van jongeren een 
beroep doet op de jeugdzorg. We zijn 
daar afgelopen voorjaar weer keihard 
mee geconfronteerd met als resultaat 
een budgetoverschrijding van zo’n 
30%. Wat is de analyse van het college 
van deze ontwikkeling en welke 
preventie stappen, ook richting de 
samenleving, kunnen we zetten om 
dat tij te keren. Want dit is een uiterst 
ongezonde ontwikkeling. 

Financien
Dat brengt ons bij de financiën, want 
we behandelen een kadernota en 
die schept een dramatisch beeld. We 
willen veel, maar het geld is op. Dat 
deed ons onwillekeurig denken aan 
de vergelijking die Jezus trok met 
iemand die de ambitie had om een 
toren te gaan bouwen, maar vooraf 
niet goed had uitgerekend wat die 
ging kosten. Na het leggen van het 
fundament moest hij tot zijn 
schande het werk stilleggen, want 
het geld is op. Als wij zo doorgaan, is 
binnen 2 of 3 jaar het geld van de 
gemeente ook op. Na het forse 
verlies in de programmarekening 
2023 en de 1e bestuursrapportage 
over 2024, geeft ook de Kadernota 
vier aankomende verliesjaren weer, 
waarbij de reserves van de gemeente 
voor het einde van die periode op 0 
staan. En dat terwijl we anderhalf 
jaar geleden nog uitzicht hadden op 
een toename van de reserve oplo-
pend naar 40 miljoen. 

Wat is er gebeurd? Waar is de analyse 
hoe zo’n groot overschot om kan 
slaan naar een fnuikend tekort? Het 
college maakt geen analyse van deze 
ontwikkeling, maar confronteert 
raad en inwoners met dit dreigend 
perspectief. Daar waar het college bij 
de vorige kadernota voor 2025 nog 
een positief resultaat van ca 1 
miljoen aangaf, is dat in deze kader-
nota omgeslagen naar meer dan 1 
miljoen verlies. En eigenlijk nog ruim 
4 miljoen meer, want het college 
stelt al maatregelen voor als achter-
wege laten reserveopbouw, ombui-
gingen en lastenverhogingen. 

VOOR EEN SLUITENDE 
BEGROTING MOET DUS NOG 
EENS MEER DAN 1 MILJOEN 
GEVONDEN WORDEN 

Hoe nu verder met de financiën? De 
eerste vraag die wij aan het college 
hebben, is geef de raad en bevolking 
inzicht in hoe deze situatie heeft 
kunnen ontstaan? Hebben we op te 
grote voet geleefd? Is het ambitieni-
veau van dit college en het coalitie-
akkoord toch te groot? Onze vorige 
algemene beschouwingen had niet 

ALGEMENE BESCHOUWINGEN CHRISTENUNIE-SGP KADERNOTA 2025 

“Ingrepen zijn onvermijdelijk” 
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voor niets de titel “Ambities genoeg, 
maar geld tekort”. Was het geld voor 
die torenbouw wel beschikbaar? 

Kritisch
Het kan niet anders of we zullen 
kritische moeten kijken naar het 
takenpakket van de gemeente. 
Daarom wil de ChristenUnie-SGP 
een grondige takenanalyse om in 
het najaar in overleg met het college 
tot komen tot een takendiscussie. 
Daarbij letten we wat ons betreft op 
netto kosten van taken en de impact 
daarvan op onze inwoners dan wel 
welke taken we doen omdat ze 
vanuit rijk of provincie worden opge-
legd en die ons netto geld kosten. In 
de voorbereiding op deze behande-
ling hebben we een overzicht van 
kosten en impact gevraagd, die kon 
op zo korte termijn niet gegeven 
worden. Daar hebben we wel begrip 
voor, maar dit moet wel op tafel 
liggen voor de begrotingsbehande-
ling. Daarom dienen we daarvoor 
een motie in. 
Tot slot voorzitter, nog even over 
waar ik mee begon; die polarisatie 
en verharding in de samenleving. 
Onlangs kwam ik de woorden uit 
psalm 85 tegen; “Ik wil horen wat 
God, de Here, spreekt; want Hij zal 
van vrede spreken tot zijn volk en tot 
zijn gunstgenoten; maar laten zij niet 
terugkeren tot dwaasheid. Waarlijk, 
zijn heil is nabij hen die Hem vrezen, 
zodat heerlijkheid in ons land 
woont”. Daar ligt wat de Christen-
Unie-SGP de sleutel voor een goede 
samenleving. Ik wens deze 
gemeente en dit land dat zij dat heil 
en die heerlijkheid ontdekken”, aldus 
Wim Stam.

De Ronde Venen - Na een carrière 
van ruim 24 jaar bij het VeenLanden 
College, hebben collega’s woensdag 
3 juli jl. op een bijzondere manier 
afscheid genomen van Astrid Visser 
vanwege haar pensioen. Aan het eind 
van de middag kwam draaiorgel 
“Hollandsch Welvaren” haar straat in 
rijden en speelde Amsterdamse 
smartlappen die collega’s enthousiast 
meezongen. Naast de muzikale 
verrassing ontving Astrid bloemen 
met daaraan kaartjes waarop 
persoonlijke boodschappen voor 
haar waren geschreven. In 2000 
begon zij haar loopbaan als adminis-
tratief medewerker bij de Paus 
Joannes Mavo in Vinkeveen, waar zij 
al snel een onmisbare kracht werd 
binnen de schoolgemeenschap.

Pr-activiteiten
Gedurende haar jaren bij het Veen-
Landen College heeft zij vele functies 

VeenLanden College neemt afscheid van 
gewaardeerde medewerkster

Foto’s: aangeleverd.

vervuld en zich op tal van vlakken 
ingezet voor de school. In de afgelopen 
jaren lag het zwaartepunt op PR-activi-
teiten, waarbij zij verantwoordelijk was 
voor het maken van brochures en flyers 
voor nieuwe brugklassers en het 

bijhouden van alle social media-
kanalen van het VLC. Haar creativiteit 
en toewijding hebben ervoor gezorgd 
dat de school op een positieve en 
professionele manier naar buiten trad. 
Helaas moest zij de laatste jaren voor-

namelijk vanuit huis werken, vanwege 
gezondheidsbeperkingen. Ondanks 
deze uitdagingen bleef zij met volle 
inzet en passie haar werk voortzetten. 
Het VeenLanden College wil haar 
bedanken voor haar jarenlange inzet 
en bijdrage aan de school. Haar toewij-
ding en enthousiasme zullen gemist 
worden. We wensen haar, haar man, 
kinderen en kleinkinderen alle goeds.

Vinkeveen - Al jaren blijkt de jaarmarkt 
één van de grote publiekstrekkers 
voor Vinkeveen en omstreken. Ook 
dit jaar, inmiddels voor de 45e keer, 
zal de Vinkeveense Jaarmarkt worden 
georganiseerd door Vinkeveen Pro-
motion. Deze oergezellige markt is 
op woensdag 17 juli van 10.00 uur tot 
21.00 uur. Er staan ruim 120 standhou-
ders en gezellige terrasjes opgesteld. 
Ook in 2024 is deze markt weer op de 
Herenweg en de Heulweg tot aan de 
brug van Kerkelanden. In overleg met 
de gemeente de Ronde Venen en Ca-
zas Wonen, vindt dit jaar een deel van 
de markt plaats op het parkeerterrein 
voor bij het Maria Oord. Kramen die 
andere jaren altijd aan het begin van 
de Herenweg stonden, staan nu daar. 
Dit vanwege werkzaamheden aan de 
brug, halverwege de Demmerik. Hier-
mee houden we de Heulweg deels vrij 
voor doorgaand verkeer. Daarnaast wil 
de organisatie erop wijzen dat tijdens 
de Jaarmarkt op 17 juli vanaf 05.00 

uur tot 21.00 uur een wegsleeprege-
ling van kracht is en dat de Herenweg 
(tussen de Kerklaan en de Heulweg) 
zal zijn afgesloten voor alle gemoto-
riseerd verkeer. Careyn Maria-Oord is 
normaal bereikbaar via de ingang aan 
de Kerklaan. 

Jaarmarkt Vinkeveen op 
woensdag 17 juli

Foto’s: aangeleverd.

6 inderegio.nl • 10 juli 2024NIEUWS





De Ronde Venen - Tijdens de raads-
vergadering van vorige week diende 
het raadslid Wim Stam (CU-SGP) een 
vlijmscherpe motie in. Het ging hem 
om het voeren van een inhoudelijke 
discussie over het op orde brengen 
van de gemeentelijke financiën. 
Allereerst vroeg  Stam aan het 
college om opheldering over het 
‘verdwijnen’ van tientallen miljoenen 
euro’s uit de algemene reserves van 
de gemeente. Zo bracht hij in herin-
nering dat anderhalf jaar geleden 
nog sprake was van veel rooskleu-
riger financiële prognose voor het 
jaar 2026 dan nu. 

Schril contrast
“Bij de behandeling van de begroting 
2023 (oktober/november 2022) werd 
een prognose van de algemene 
reserve gepresenteerd, oplopend 
naar ruim 40 miljoen euro in 2026.” 
Dat is volgens Stam in schril contrast 
met het nu gepresenteerde vooruit-
zicht. “In de kadernota wordt een 
beeld geschetst waarbij de algemene 
reserve na 2026 naar 0 of negatief 
loopt. Stam: “Er is binnen twee jaar 
tijd dus circa 40 miljoen euro 
“verdwenen”, zonder een analyse hoe 
dit verschil kan zijn ontstaan. Volgens 
Stam ontbrak het in de voorliggende 
Kadernota 2025 aan een duidelijke, 
verklarende uitleg. “Uit diverse 
andere stukken worden wel delen 
van deze omslag worden verklaard, 
zoals de oplopende kosten van de 
jeugdzorg, maar de dit geeft geen 
totaalbeeld. Stam gaf in de motie aan 
het noodzakelijk te vinden om dat 
inzicht wel te hebben. Volgens hem 
was dat nodig “voor het bepalen van 
corrigerend beleid. Op welke wijze 
kunnen we als gemeente dit tij doen 
keren?” 

Op orde brengen
Stam gaf in zijn motie aan dat de 
raad betrokken moet zijn bij het 
eventueel stopzetten of inperken van 
taken “om de gemeentelijke finan-
ciën op orde te brengen.” Vooraf-
gaand aan een goede takendiscussie 
zou de raad geïnformeerd moeten 
worden over de juridische noodzaak 

van de uit te voeren taken. Ook zou 
duidelijkheid gegeven moeten 
worden in mogelijke bezuinigingen 
en de daaruit voortkomende maat-
schappelijke gevolgen. Die takendis-
cussie zou bij voorkeur plaats 
moeten vinden voordat de begroting 
2025 wordt vastgesteld, “omdat 
effecten van te nemen maatregelen 
mogelijk pas na 2026 tot resultaat 
leiden.” Daarom verzocht de CU-SGP, 
met als mede-indieners van de motie 
CDA, LEF en Ronde Venen Belang, het 
college “voordat de begroting 2025 
wordt aangeleverd, de raad te voor-
zien van een volledige analyse hoe 
deze circa 40 miljoen verschil tussen 
de prognoses van de algemene 
reserve voor 2026/2027 heeft kunnen 
ontstaan.” Aangegeven moet worden 
aangegeven op welke posten over-
schrijdingen hebben plaatsgevonden 
ten opzichte van het oorspronkelijke 
budget en om welke bedragen het 
gaat.

Wat moet en wat hoeft niet?
Dit zou in combinatie moeten met 
een verdere analyse van het gemeen-
telijk takenpakket: wat is verplicht en 
wat kan of hoeft niet? De indieners 
van de motie willen die takendis-
cussie voeren om in 2025 en daarna 
een sluitende begroting mogelijk te 
maken. De motie riep op om “de 
benodigde stappen te zetten om de 
gemeentelijke financiën weer 
gezond te krijgen.” Heel opvallend 
was dat de beslissing van de fractie 
van Ronde Venen Belang (RVB) om 
mede-indiener te zijn van de motie. 
RVB is namelijk met tien zetels in de 
raad de grootste partij en met twee 
van de vier wethouders vertegen-
woordigd in het college van burge-
meester en wethouders. Bij de stem-
ming bleek ook de coalitiefractie VVD 
voor de motie te zijn. Alleen PvdA-
GroenLinks en D66 gaven geen steun 
aan de motie. De motie werd aange-
nomen met instemming van CDA, 
CU-SGP, Inwoners Collectief, LEF, 
Ronde Venen Belang en Senioren-
partij en de VVD. Samen hebben 
deze fracties 21 van de 27 zetels in de 
gemeenteraad.  

Wim Stam CU/SGP: “Er is binnen 
2 jaar 40 miljoen verdwenen”

Mijdrecht - Marja Becker van de Seni-
orenpartij diende tijdens de raadsver-
gadering van 4 juli een motie in voor 
de bouw van zorg- en seniorenwo-
ningen in Mijdrecht. Aan het college 
van b en w werd gevraagd “zich maxi-
maal in te zetten” voor de bouw van 
deze woningtypen op locaties die nu 
nog gemeentelijk eigendom zijn. Het 
gaat om sportzaal ‘De Brug’ op de 
hoek van de Van Wassenaerstraat-
Anselmusstraat en de peuterzaal aan 
de Baljuwstraat. Het voorstel werd 
mede ingediend door Ernst Schreurs 
(PvdA-GroenLinks), Ria de Korte 
(Lokaal en Fair De Ronde Venen), Jan 
Rouwenhorst (CDA) en  Annemieke 
Guldemond (InwonersCollectief ).

Onvoldoende locaties
Het college van b en w wil beide loca-
ties verkopen aan een projectontwik-
kelaar. Daarmee wordt de mogelijk-
heid om op beide plekken sociale 
woningbouw te realiseren op voor-
hand tot het minimum beperkt. 
Volgens Marja Becker en de andere 
indieners roept dat vragen op. Zo 
geeft het college van b en w zelf aan 
nu onvoldoende locaties te hebben 

voor de zorg- en seniorenwoningen 
die in de toekomst nodig zijn. Volgens 
Marja Becker voldoet de oproep aan 
de wens van het college deze 
woningtypen juist te kunnen bouwen 
nabij voorzieningen.
 
Uitstel of afstel
Dat maakt het makkelijker om langer 
zelfstandig te blijven wonen. Dat zou 
kunnen zorgen voor uitstel of afstel 
van een verhuizing naar het verpleeg-
huis. In een verpleeghuis wonen 
mensen die zwaardere zorg en ook 
behandeling en begeleiding nodig 
hebben. De indieners van de motie 
geven aan dat clustering van 
woningen voor ouderen ook de door-
stroming op de woningmarkt verbe-
tert en bovendien de eenzaamheid 
en de zorgvraag van ouderen vermin-
deren. Juist daarom zou ook de bouw 
van een gemeenschappelijke ruimte 
maatschappelijk voordeel kunnen 
bieden.
  
Niet in verhouding
Het huidige toekomstscenario is 
volgens de indieners niet gunstig. Tot 
2030 moeten circa 245 nul-tredenwo-

Op 1 stem na, toch geen sociale 
woningbouw bij ‘de Brug’
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ningen en ongeveer 83 regulier 
geclusterde woningen met een 
sociale huurprijs gerealiseerd 
worden. In de vrije sector is boven-
dien eenzelfde aantal nodig. Die 
aantallen staan niet in verhouding 
met de 27 nieuwe zorgwoningen en 
27 nieuwe aanleunwoningen, die 
gepland zijn voor de nieuwe woning-
bouwlocatie ‘de Meijert’ bij de Dr. Van 
der Haarlaan in Mijdrecht.
Omdat de fracties van CU-SGP, Ronde 
Venen Belang en VVD de oproep van 
Becker niet steunden, werd de motie 
verworpen met een nipte meerder-
heid van 14 tegen 13 stemmen. 

Wilnis - Leerlingen uit groep 6 van 
de Koningin Julianaschool in Wilnis 
namen deel aan het project ‘Muziek 
voor ieder kind’, aangeboden door 
muziekvereniging Viribus Unitis. 
Muziekdocenten Sebastiaan en Ruud 
lieten de leerlingen kennis maken 
met verschillende instrumenten. Ze 
mochten kiezen uit drie blaasinstru-
menten: trompet, bugel of trombone. 
Het project begon met een theorieles 
en de weken daarna gingen ze vooral 

praktisch aan de slag. De bekroning 
van de muzieklessen was het muziek-
concert; de leerlingen mochten 
meespelen met het orkest van Viribus 
Unitis. Dat was best spannend voor 
veel publiek, maar wát een geslaagde 
avond! Eerder op de dag gaven de 
kinderen ook al een optreden aan de 
overige leerlingen van de school. Ze 
kregen een welverdiend, groot 
applaus! Kinderen die de smaak van 
het muziek maken te pakken hebben 

Foto: aangeleverd.

Muziek voor ieder kind en het leuk vinden om ermee door te 
gaan, kunnen na de vakantie verder 
gaan met de muzieklessen. De 
muziekvereniging biedt namelijk nog 
5 speciale naschoolse lessen aan. 
Kortom, het was een geslaagd 
project waarbij kinderen actief in 
aanraking kwamen met muziek. 
Ieder kind moet tenslotte de moge-
lijkheid krijgen om het plezier van 
samen muziek maken te ervaren, 
want dat is wat muziek doet: het 
verbindt, leert samenwerken én 
zorgt voor plezier!

Zomerklaverjassen 

Vinkeveen - Zaterdagmiddag 13 juli 
is de jaarlijkse vakantie klaverjas-
middag gesponsord door Recreatie-
park Zonneweide. .Zaal open 13.00 
uur aanvang kaarten 13.30 uur en 

deze middag is er geen inschrijfgeld. 
Er zijn weer mooie prijzen beschik-
baar gesteld door Recreatiepark 
Zonneweide ,gezelligheid staat 
voorop. Uw gastheren Koos en Wim 
zorgen voor de organisatie en voor 
iedere kaarter van harte aanbevolen.

De Kwakel - Het was een bijzondere 
week in de Tour de France. Biniam 
Girmay werd de eerste Afrikaanse 
etappewinnaar. Mark Cavendish won 
zijn 35 Tour-etappe en is daarmee 
alleen recordhouder in het aantal 
etappe-overwinningen. Dylan Groe-
newegen bezorgde Nederland haar 
eerste etappezege deze Tour. En tot 
slot was er zondag nog een unieke rit 
over de Franse gravelwegen. Na deze 
enerverende Tourweek voeren Fred 
Klijn en Cynthia Peek het peloton aan 
in de Tour de Kwakel. Zij hadden een 
nog ruimere voorsprong kunnen 
hebben op de rest van het veld, ware 
het niet dat Jasper Philipsen gedis-
kwalificeerd werd in de door Groene-

wegen gewonnen etappe. Fred ging 
door deze verandering in de uitslag 
van 10 naar 8 punten. Cynthia dacht 
met 12 punten een echte ‘gouden lap’ 
te hebben, maar moest liefst 4 punten 
inleveren. Die gouden lap kwam voor 
Cynthia alsnog de volgende dag, met 
14 punten in de door Remco Evene-
poel gewonnen tijdrit. De wanorde in 
’t Tourhome na de diskwalificatie van 
Philipsen zette de Tourdirectie wel 
aan het denken. Als deze etappe al 
zoveel chaos kon opleveren, wat 
moest de gravelrit van zondag dan 
wel niet teweeg gaan brengen? Na 
crisisoverleg binnen de Tourdirectie 
werd besloten Chris Verhoef naar 
Frankrijk af te vaardigen om de 

Stof neergedaald in ’t Tourhome etappe in goede banen te leiden. Hij 
werd hierbij gesteund door zijn 
vrienden Aad, Martijn en Alfred. Op 
de door de Kwakelaars gereguleerde 
gravelstrook (zie foto) voelde Remco 
Evenepoel zich zo veilig, dat zelfs hij 
een aanvalspoging deed. Het werd 
een prachtige etappe.

Petten
Nadat het stof was neergedaald, 
konden de truien en petten verdeeld 
worden. De truien worden ook dit jaar 
weer gesponsord door Kwekerij De 
Noordpoel en Kwaliteitsslagerij Eijk & 
Veld. Jan van Alen, in het verleden 
alleen gelukkig in de liefde, is nu ook 
gelukkig in het spel. Hij draagt de 
rode trui, omdat hij de meeste extra 
punten heeft. Dit betekent dat hij de 

grijze trui voor beste oudere laat aan 
Gerard Helling. Nummer 2 in het klas-
sement voor de rode trui, Toine 
Bartels, vindt zich bij zijn Tour-debuut 
voorlopig terug in het wit van de 
beste jongere. In het ploegenklasse-
ment wordt de lat dit jaar erg hoog 
gelegd. De gele petten zijn voor Rob 
van den Berg, Jouke Schelling, Joris 
Voorn, Roel Egberts en Lyno Kuyper 
van de ploeg Polstokhoogspringen. 
Zij worden op de voet gevolgd door 
de ploegen Schermen, van kopman 
Cynthia Peek, en Worstelen, van 
kopman Joost Hogerwerf. Tot slot van 
deze mooie Tourweek nog even de 
financiële afwikkeling. De jackpot, ook 
wel Aai Krulpot genaamd, viel dit 
weekend twee keer. Patrick in ’t Veld 
verdiende maar liefst 1,50 euro door 

als enige deelnemer Ben Healy mee te 
nemen in de etappe van vrijdag. 
Ronald van Mastwijk verdiende de 
dag erop 50 eurocent met Anthony 
Turgis. De Tourdirectie feliciteert 
beide met het gewonnen geldbedrag 
en hoopt dat het een mooie bestem-
ming krijgt.

Stand na de 9e etappe
1. Fred Klijn 57; 2. Cynthia Peek 55; 
3. Dennis Mohlen 54

Rode trui
1. Jan van Alen 16; 2. Toine Bartels 15; 
3. Jouke Schelling 15

Ploegenklassement
1. Polstokhoogspringen 167; 
2. Schermen 165; 3. Worstelen 165.
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HAVO

Milan Aarsman, Huzeyfa Hamid, 
Roxanne Baltus, Marlon Bas, Isa van 
den Berg, Mike Blommestijn, Thijs 
Bobeldijk, Mees de Boer, Iris Boersen, 
Willem Boogaard, Ilaine Botman, 
Lieze Broszat, Hala Chaikh 
Albasatneh, Sam Custers, Luc van 
Dam, Kris Dienaar, Lodi van Dijck, 
Kenzy van Dijk, Stan Domburg, Gijs 

Dull, Jort van Eeken, Manouk 
Eikelboom, Puck Eisen, Amber van Es, 
Assal Feezie, Jay Flaat, Ian van Ginkel, 
Caitlin van Gompel, Jeroen Goossens, 
Marijn de Groot, Linn van den Haak, 
Fabian de Hartog, Anne Heij, Alec 
Heijnemans, Joey Heins, Ryan 
Hettema, Fae Hoetmer, Wouter 
Hoogkamp, Coos Huijssoon, Alissya 
van der Jagt, Ferré Jairam, Stijn 
Jansen, Bryan Kalshoven, Milan 

Keijzer, Britt Kentrop, Jill Kentrop, 
Espen Kerkvliet, Liezanne Khalaf, 
Wesley van der Kleij, Louise van 
Koeverden Brouwer, Colin van 
Lammeren, Alec Lansman, Markuss 
Lapiņš, Justin van Leeuwen, Jurian 
Leeuwerik, Fabian van der Linde, 
Jeroen van Loosbroek, Julia van 
Luinen, Luuk van der Meer, Jeroen 
Millenaar, Jordan Mulder, Sam Nap, 
Dave Noordmans, Jasmijn Oliemans, 

Zuzia Orczyk, Milan Oudshoorn, Kees 
Ouwersloot, Tom Paulissen, Quinty 
Peeters, Skye Pertijs, Thijs Polman, Iris 
Pothoff, Lana van Roon, Sepp 
Russchen, Finn van Schaik, Yara van 
Scheppingen, Loïs Schoonderbeek, 
Tessa Schuurman, Lisa Sidónio da 
Luz, Stef Sluijs, Zara Snellen, Tom 
Snoek, Anouk van Stempvoort, Kris 
van der Stoel, Lotte Stroet, Mandy 
Strubbe, Nathalie Swinkels, Nizar 

Tahiri, Jordi van Tol, Lucas van Tol, 
Alèxandros Tsamitros, Melanie 
Uittenbogaard, Lex van der Vaart, 
Wladimir Vardanyan, Ilse Verburg, 
Tessa Verburg, Jelle Verdonk, Bodine 
Verheul, Jelle Verleun, Siem Vianen, 
Indy Visser, Aimée van Vliet, Lorenzo 
Voortman, Jesse Vos, Emma Vroegop, 
Indira Wahlen, Joey van Walraven, 
Sven Wolvers, Maroua Yahia, Lieke 
Ypenburg, Tijn Zomer

Ongekende examenresultaten 
op het VeenLanden College!
Met 97 % geslaagden op het atheneum, 98 % op de havo, 94 % op de 
mavo in Mijdrecht en 91 % geslaagden op de mavo in Vinkeveen, liggen 
de cijfers ver boven de gangbare (landelijke) examenuitslagen. 

ATHENEUM

Amina El Abbouch, Ahmad Abdulal, 
Sam Andringa, Annemarijn Arnold, 
Iris van Bemmel, Roos van den Berg, 
Thijmen Bergema, Nando Bosman, 
Quinten Bosscher, Dione Bril, Iris 
Brokx, Quinten Bus, Julia Clerc, Zişan 
Çolak, Marky van Diemen, Finn van 
Eijk, Eugénie Eisen, Emily Ekelschot, 
Pim Elbers, Melisa Erdoğan, Mariska 
Gaiser, Chantal van Gelderen, Emma 
de Graaff, Jip Groenewegen, Mirthe 
de Haan, Sterre Half, Romee van 
Hulst, Noa Jonker, Eef Kabalt, Vera 
Klijn, Bas Koot, Tim Lamme, Eva 
Leufkens, Calvin Liesveld, Rico 
Maliekhadien, Xanne van der Meer, 
Ties Mol, Jesse Mos, Jelle Noordam, 
Mireije Noordam, Leendert Pols, Gijs 
van der Pot, Anila Prekorogja, Matej 
Rebac, Darwin Roelofs, Reinier 

Ruizendaal, Rosalien Sjarifudin, 
Victoria Stolyaruk, Annebel 
Twaalfhoven, Dewi Valentijn, Sem 

Veenhof, Tara Verdel, Nikkie Verlaan, 
Aiden Vermeulen, Mees Verweij, Sofie 
Verwer, Sophia van Vliet, Dante 

Volmer, Nova van Wersch, Romy 
Wijfjes, Eline Wilhelmus, Jari Zitvast, 
Zianna Zoomer

* Alleen leerlingen die hier uitdrukkelijk 
toestemming voor hebben gegeven, 
staan hier vermeld.

Henk Ligthart: “We zijn enorm trots op 
onze leerlingen en het team docenten 
dat aan deze resultaten hun bijdrage 
hebben geleverd. Van deze resultaten 
kun je als rector alleen dromen. Ze 
zeggen dat je op je top moet stoppen, 
maar voor mij geldt: we doen het 
volgend jaar gewoon nog een keer, 
want dit smaakt naar meer.” Langs 
deze weg willen wij alle leerlingen 
nogmaals feliciteren en wensen wij ze 
een mooie toekomst en veel succes bij 
hun vervolgopleiding. Dat gaat met 
deze kanjers vast helemaal 
goedkomen.

MAVO MIJDRECHT

Mohammed Aafar, Yaquub Abdullahi, 
Molhm Alhusin, Heran Andom, Justin 
Bader, Maxim Baker, Tessa Blauwhoff, 
Meike van Blokland, Laurens Bos, 
Pepijn Binh Bosse, Lois Breedijk, Indy 
Burggraaf, Luna Carrasco Barão, Suze 
Cornelissen, Pim van Dam, Matthis 
Dontje, Ruben Eikelboom, Adam El 
Bazghouti, Elias Feezie, Veronne 
Fijnvandraat, Sep Groenendijk, Jill 
Hamersma, Noor Honing, Bo Huntjens, 

Delano Jager, Morris de Kuijer, Lotte 
Kuiter, Indy Lustenhouwer, Alisya 
Manuel, Maaike van der Meer, Marit 
Meijer, Michelle Mooij, Bo Mouter, 
Quinten Raadschelders, Aliza Sattar, 
Nadine Schuurman, Lena Steckiewicz, 
Tess van der Tol, Daphne Vergeer, Isa 
Verlaan, Michael Visser, Lars de Waal, 
Jaimy Wilkes, Desy Witte

MAVO VINKEVEEN

Nikki van Adrichem, Julia Balicka, 
Zeinab Balkouz, Sem Berkelaar, Anne-
Sophie Boersma, Wesley Braamzeel, 
Mohammad Chaikh Albasatneh, 
Valentijn Cornelisse, Sky Defourny, 
Hana Donk, Maurits Eikhoudt, Teun 
Feddema, Boaz van den Heuvel, 
Neeltje Hijman, Valerio van Laere, 
Sylvan Limonard, Oriël Miller Henzen, 
Julian Muller, Broos Noorman, Jace 
Nuijten, Maron Plant, Ruby Poelmann, 
Sil Rijnbeek, Janine van Schaik, Milan 
Schohaus, Duncan Veldman, Daan 
Vermunt, Gezina Versluis, Thijs Verweij, 
Bjorn Vos, Amber de Vries, Lieke Waal, 
Kirsten Westerheijden, Maddie van der 
Wilt, Danique Zaal, Emma van Zwieten
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CSW jongens 17-1 
tweede
Wilnis - Na een mooi voetbalsei-
zoen, waarbij de jongens van de 
17-1 van CSW eindigden op de 
tweede plek in de competitie, sloten 
zij deze week dit seizoen af met een 

bbq bij Eiland van Hein. Deze avond 
werd hen aangeboden door de 
sponsor van het team. Dit werd 
ontzettend gewaardeerd door het 
team en de fanatiek supportende 
ouders! Dit team is 3 jaar geleid en 
getraind door trainer Jamie Keijzer. 
Volgend seizoen gaat Jamie een 

nieuwe uitdaging aan als hoofd-
trainer van het tweede elftal van 
CSW. Na hem in “ het zonnetje” gezet 
te hebben , wensen alle ouders en 
teamleden hem veel succes in z’n 
carrière. En natuurlijk bedanken we 
hem voor zijn inzet, in weer en wind, 
de afgelopen jaren.

Foto: aangeleverd.

De Hoef - Het was zondag de eerste 
zondag in juli en dat betekent dat De 
Hoef het bruisend hart is van een 
geweldig sportevenement. Als de kerk-
dienst is afgelopen wordt het kerkplein 
compleet overgenomen door de spor-
ters die zich komen inschrijven in de 
tent, of hun deelnamenummer komen 
ophalen als ze al hebben ingeschreven. 

De Wandelaars kunnen al eerder van 
start en vertrekken van het inschrijf-
punt in de Strooppot. Er wordt weer 
flink gewandeld door de regio op 
verschillende afstanden. Dus voor ieder 
wat wils, de geoefende wandelaar kan 
kiezen voor 20 of 40 km en de recreatie 
of beginnende wandelaar kan gaan 
voor 5 of 10 km. Om 11:30 uur klinkt 

Foto’s: aangleverd.

De Hoef Sportief 2024 nat, 
stormachtig maar gezellig

het eerste startschot voor de zwem-
mers en de deelnemers van De 41 van 
De Hoef. Als  eerste start de groep met 
de rode badmutsen, zij doen mee aan 
de 41 van de Hoef. En 10 minuten later 
de zwemmers met de gele badmutsen, 
dit zijn de deelnemers die alleen 
zwemmen.

Wielrennen
Daarna volgt het startschot voor de 
wielrenners, die mogen 7 rondjes door 
de polder fietsen. Deze groep start in 1 
keer en gaan snel van start. Een gemid-
delde snelheid van ruim 40m/uur wordt 
gehaald. Afsluitend gaan de hardlopers 
voor de 10 km van start en 10 minuten 
later gaan de 5 km hardlopers van start. 
Winnaars van De 41 van De Hoef 2024 
zijn dit jaar: Olaf v/d Bergh bij de heren 
en Merel Broerse bij de dames. Zij 
gingen dan ook met de wisseltrofee 
naar huis. Afsluitend was er nog de 
Kidsloop, jonge hardlopers die 1 km 
gingen hardlopen, ze werden aange-
moedigd door het aanwezige publiek. 
En daarna werd het parcour aangepast 
voor het vlettentrekken. De draghekken 
werden langs de Kromme Mijdrecht 
geplaatst en het publiek werd hierdoor 
afgeschermd en het verkeer kon er 
achterlaangs rijden. Dit jaar waren er 13 
teams voor het vlettentrekken. Een 
leuke afsluiter van het sportieve 
gedeelte van het hele gebeuren. Als dit 
is afgerond worden de hekken opge-
ruimd en gaat het feest beginnen in de 
tent met een optreden van Rene 
Eshuijs. De biertap gaat open en er 
wordt nog even lekker nagenoten van 
een heerlijke dag. Het weer werkte dit 
jaar iets minder mee dan gewend, de 
EHBO-tent moest extra geschoord 
worden om niet weg te waaien en er 
moest ook wel eens even geschuild 
worden tegen wat waterdruppels. Maar 
het kon de pret zeker niet drukken.

Regio - Op vrijdag 5 juli 2024 heeft 
de KNVB de poule indeling bekend 
gemaakt voor het voetbal seizoen 
2024-2025.  Voor Legmeervogels is 
het dan niet, zoals werd verwacht de 
Amsterdamse poule geworden, maar 
de Utrechtse poule . In de Utrechtse 
poule komt Legmeervogels dan wel 
bekende ploegen uit de regio tegen. 
 
In de Utrechtse poule zijn 
ingedeeld
- Argon (Mijdrecht) 
- De Bilt 
- FC Breukelen
- CSW (Wilnis)
- EDO (Utrecht)
- Elinkwijk (Utrecht)
- FC Oudewater
- Jonathan  (Zeist)
- Legmeervogels
- De Meern
- SV Monfoort
- Nieuwkoop
- PVCV  (Vleuten)
- SV Nieuw Utrecht
De Bilt begint thuis om 14.00 uur. 

Legmeervogels om 15.00 uur en de 
overige teams beginnen thuis om 
14.30 uur. Trainer Jack Honsbeek zijn 
voorkeur was toch echt wel de 
Amsterdamse poule. Voor hem zijn 
dit wat meer bekende verenigingen. 
Jack Honsbeek: Nu kan ik niet op 
voorhand bepalen wat de sterkte is 
in deze poule. Wij zitten nu dus in de 
Utrechtse poule en daar moeten wij 
ons op gaan prepareren. Het zal een 
hele klus gaan worden met nieuwe 
uitdagingen. Voor de club is dit een 
mooie indeling. Vooral de duels 
tegen Argon, CSW en FC Breukelen 
zullen hopelijk veel toeschouwers 
trekken?  Veel toeschouwers maakt 
het toch altijd wat gezelliger langs de 
kant en mogelijk dat zij ook de 
spelers extra stimuleren? Ook is 
bekend geworden de indeling van 
Legmeervogels za.2. Zij komen in de 
competitie tegen Amstelveen 2, ASV 
Arsenal 2, Bauw Wit 3, CSW 3, DVVA 
3, DWS 2, Foresters 4, KDO 2, NFC 2, 
Ouderkerk 2, RKDES 2, Sporting 
Martinus 2 en VVC 2VV

Legmeervogels in Utrechtse poule

Foto’s: aangeleverd.

Eindshows Enjoy’s Dance

GEZOCHT

Regio - Vanwege 21/7 Fokker-oudpersoneelsreünie en nieuwe in plaatsing 
van het ‘Fokker 50 jaar monument’ zoeken wij vanwege ooit betrokken-
heid graag snel contact met familie en vroegere buren tot goede beken-
den van wijlen de heer GERRIT ZWIK, toen kwaliteitscontroleur bij Fokker. 
Zijn laatste levensjaren waren in het Hoge Heem. Uw reactie is zeer wel-
kom op 06-44464001 Gert van Kalsbeek, organisator reünie of RLJ Gerver-
dinck 06-44179099.

Bekenden van Gerrit Zwik van Fokker

Regio - Op zaterdag 29 juni heeft 
Enjoy’s Dance maar liefst 5 eindshows 
weggegeven in Theater Noorddam-
centrum in Amstelveen. Na een 
maandenlange voorbereiding waarin 
alle dansers en docenten keihard 
hebben geoefend konden ruim 1000 
toeschouwers deze dag genieten van 
de prachtige optredens. Tijdens de 
1,5 uur durende shows hebben de 
dansers, jong & oud, verschillende 
stijlen laten zien. Iedere groep heeft 
maar liefst twee keer op het podium 
gestaan deze dag De vaste 
geluidsman Nick Fiege heeft er deze 
editie voor gezorgd dat alles mooi op 
de film stond en ook hadden wij een 
professionele fotograaf die de hele 
dag prachtige foto’s heeft gemaakt.
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Vrijdagavond waren er verschillende 
optredens op het podium langs de 
Amstel. En zaterdag kon men ook 
weer genieten van allerlei leuke 
zangers en zangeressen die er een 
feestje van maakten. De organisatie 
had er zelfs voor gezorgd dat de EK 
voetbalwedstrijd tussen Nederland 
en Turkije live te zien was op een 
scherm. Op zondag heeft Burge-
meester Pieter Heiliegers de cultuur-
markt Uithoorn/ De Kwakel en tevens 
“de Amstelland boekenkast” in de 
Bibliotheek officieel geopend door 
een klap op de rode knop te geven 
aan het Marktplein. De burgemeester 
was zichtbaar trots dat er in zijn 
gemeente zoveel aan culturele activi-
teiten wordt gedaan. Op facebook 
schreef te burgemeester dan ook dit 
met veel genoegen te hebben 
gedaan. Het is natuurlijk ook heel 
mooi dat er in Uithoorn en De Kwakel 

zoveel georganiseerd en er aandacht 
besteed wordt aan culturele 
activiteiten. 

Foto’s
Zelf namen wij natuurlijk ook een 
kijkje om sfeer te proeven en wat 
foto’s te maken. Het was een heel 
weekend dus konden we er niet bij 
alle optredens bij zijn maar waar we 
zijn geweest was het toch vooral veel 
gezelligheid en lachende gezichten 
die we konden aanschouwen. Het 
was genieten van een scala aan 
culturele uitingen zoals zingen, 
dansen, muziek maken, toneelspelen, 
schilderen, beeldhouwen, etc. Het 
was dit weekend de kans om cultuur 
te snuiven en te beleven. Op cultuur-
markt had men de kans om te 
ontdekken wat er voor mooi groot 
aanbod van culturele activiteiten er 
in de buurt zijn en men heeft infor-

Het was drie dagen genieten
Uithoorn - Het was weer eens heel weekend genieten aan de Amstel in 
Uithoorn. Van vrijdag 5 tot met zondag 7 juli 2024 vond op het Markt-
plein in Uithoorn de allereerste editie plaats van het Markpleinfestival. 
Tijdens dit festival konden bezoekers over 3 dagen verspreid genieten 
van verschillende culturele evenementen. 

matie kunnen ophalen om de stap te 
nemen om zelf actief iets te gaan 
doen. Kortom het was een perfect 
georganiseerd festival en ondanks 
dat het weer niet meezat kon de 
regen die af en toe viel de pret niet 
drukken. En ook op zaterdag hebben 
de mannen van Oranje de feest-
vreugde niet verstoord toen op een 
scherm te zien was dat zij hadden 
gewonnen en doorgaan naar de 
halve finale van het EK-voetbal. Al 
met al was het een weekend om 
vrolijk van te worden. We hebben 
dan ook veel mensen gezien die 
hebben genoten van het 1e het 
Marktplein festival 2024. Een compli-
ment voor de organisatoren en is 
voor herhaling vatbaar. 

Op deze pagina ziet u een foto 
impressie van het weekend met dank 
aan enkele fotografen die hun foto’s 
beschikbaar hebben gesteld. We 
hopen hiermee een goed beeld te 
geven van hoe gezellige het 
weekend was langs de kade op het 
Marktplein, maar we raden u aan om 
er volgend jaar live bij te zijn! 

Foto: Ron Koppenol

Foto: aangeleverd

Foto: Ron KoppenolFoto: Patrick Hesse

Foto: Ron KoppenolFoto: Ron Koppenol

Foto: Ron Koppenol

Foto: Ferdinand Beuse
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